
Van: Molenaar, R. (Rosa)   
Verzonden: woensdag 11 mei 2022 11:12 
Aan: Commissie J&V 
CC: 'Wybren van Haga' Haga,  
Onderwerp: Aanvraag spoed Email procedure 
 
 
Beste griffie,  
 
Wybren van Haga vroeg gisteren bij de RvW een debat aan over de VN bijeenkomst van volgende 
week over het GCM.  

 

- het lid VAN HAGA (Groep Van Haga) debat met de staatssecretaris van Justitie en 

Veiligheid en de minister van Buitenlandse Zaken over het Global Compact on Migration 

(GCM) en de inzet en deelname van het Kabinet aan het International Migration Review 

Forum (IMRF) van 17 t/m 20 mei 2022 te New York  
 
Helaas kreeg hij geen meerderheid. De heer Brekelmans (VVD) suggereerde echter een schriftelijk 
overleg hierover te doen.  
Wij willen graag het debat dan op deze manier doen. 
Er is dan wel spoed bij, omdat Van Haga – afhankelijk van de antwoorden van de staatssecretaris – 
de mogelijkheid wil hebben een motie in te dienen. Dat zou dan uiterlijk donderdag moeten, incl. 
stemmingen. 
 

Stemmen de commissieleden in met een schriftelijk overleg, vandaag te houden, over Inzet en 

deelname van het Kabinet aan het International Migration Review Forum (IMRF) van 17 t/m 

20 mei 2022 te New York? 
 
Hartelijk dank, 
Rosa Molenaar 
 


